
Protokół Nr 8/15

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się dnia 14.05.2015r.
o godz.14.00 w sali 4 w Pabianicach, ul. Zamkowa 16. 

Obecni wg załączonej listy obecności.

Komisję prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
– Tadeusz Feliksiński

PORZĄDEK OBRAD:
1. Informacja nt.  przyjęcia porządku obrad i  przyjęcia protokołu Nr 7/15

z dnia 21.04.2015r.
2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał.
4. Sprawy różne.

Ad.1.
dot. Informacji nt. przyjęcia porządku obrad i protokołu: 

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  poinformował,  że  do
przedstawionego porządku obrad i protokołu Nr 7/15 z dnia 21.04.2015r. nie
wniesiono żadnych uwag, w związku tym uważa porządek obrad i protokół
za przyjęty. 

Ad.2.
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski zaproponował kandydaturę radnej
Bożenny  Kozłowskiej  na  funkcję  Wiceprzewodniczącej  Komisji  Budżetu
i Finansów.

Radna Bożenna Kozłowska wyraziła zgodę.

Głosowanie: za kandydaturą - 6, przeciw - 0 , wstrzymało się - 1 .
Radna Bożenna Kozłowska została wybrana na Wiceprzewodniczącą Komisji
Budżetu i Finansów.

Ad.3.
Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 1 –
dot. kwoty 12.600 zł.(Zał.nr 1)  W dniu 21.10.2014r. do Prezydenta Miasta
Pabianic wpłynęło podanie  z prośbą o odbudowanie mostu przejazdowego
do pola ornego przy ul. Karniszewickiej 35, który miał być rozebrany przez
służby miejskie parę lat wcześniej, bez porozumienia z właścicielem gruntu.
Wg  oświadczenia  właściciela  gruntu  ornego  rozebrany  most  przejazdowy
pozbawił użytkownika dojazdu do nieruchomości i użytkowanie pola ornego.



Przebudowa  przepustu  odbudowującego  most  przejazdowy  wyceniona
została przez Zarząd Dróg i Zieleni  Miejskiej  na kwotę 6 503,85zł.  Zespół
Inżyniera  Miasta  z  uwagi  na  stosowanie  planu  oszczędnościowego  nie
posiada środków budżetowych, które umożliwiłyby wykonanie tego zadania.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr
2 – dot. kwoty 3.866,13 zł.(Zał.nr 2) Powyższe zmiany budżetu na 2015 rok
związane są z podpisaniem dnia 30.03.2015 roku Porozumienia nr 8/2015 w
sprawie organizacji Prac Społecznie Użytecznych w okresie od 01.04.2015r.
do  30.06.2015r.,  stanowiących  wkład  własny  do  realizacji  projektu
„Drogowskaz  –  Przemiana”  w  wysokości  3.866,13  zł  oraz  uzupełnieniem
wkładu własnego do ww. Porozumienia w kwocie 3.977,50 zł.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr
3 – dot. kwoty 5.932 zł.(Zał.nr 3) Zwiększenie planu dochodów i wydatków
Przedszkola Miejskiego nr  4 o kwotę 3 000 zł  związane jest  z  odpłatnym
wynajęciem pomieszczenia przez przedszkole dla firmy na okres realizacji
projektu  współfinansowanego  ze  środków EFS  pad  nazwą  „Doskonalenie
kompetencji  nauczycieli  kluczem  do  sukcesów  uczniów  powiatu
pabianickiego”. Pozyskane środki zostaną wydatkowane na zakup materiałów
i wyposażenia w §4210. 

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 4 –
dot. kwoty 19.700 zł.(Zał.nr  4)  Utworzona w planie wydatków dotacja dla
Gminy Łask zostanie przeznaczona na zwrot wydatków ponoszonych przez
Gminę  Łask  związanych  z  dotowaniem  niepublicznego  punktu
przedszkolnego,  którego  uczniem  jest  dziecko  zamieszkałe  w  Mieście
Pabianice. Zwiększenie dotacji dla Miasta Łodzi związane jest ze wzrostem
liczby dzieci zamieszkałych w Pabianicach i uczęszczających do publicznych
i niepublicznych przedszkoli w Łodzi. Zgodnie z ustawą o systemie oświaty,
jeżeli  do  przedszkola  niepublicznego  uczęszcza  uczeń  niebędący
mieszkańcem gminy dotującej to przedszkole, gmina której mieszkańcem jest



uczeń pokrywa koszty dotacji, a w przypadku przedszkoli publicznych, koszty
wychowania przedszkolnego.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr
5 – dot. kwoty 575.400 zł.(Zał.nr 5) Powyższych zmian budżetu na 2015 rok
dokonano w związku z  podpisaniem aneksu  nr  6  z  dnia  07.04.2015r.  Do
umowy nr 1/09 z dnia 08.07.2009r. dotyczącej dofinansowania ze środków
PFRON  kosztów  działalności  WTZ  prowadzonych  przez  MCPS  w
Pabianicach  oraz  umowy  nr  2/2015  z  07.04.2015r.  dotyczącej
dofinansowania działalności WTZ przez Powiat Pabianicki.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 6 –
dot.  kwoty  160.000  zł.(Zał.nr  6)  Plan  Gospodarki  Niskoemisyjnej  jest
kompleksowym dokumentem strategicznym wyznaczającym kierunki działań
inwestycyjnych i nieinwestycyjnych pod kątem ograniczenia emisji w takich
sektorach gospodarki komunalnej jak:  -  transport publiczny,  -  budownictwo
publiczne  i  gospodarka  przestrzenna,  -  oświetlenie  uliczne,  -
termomodernizacja budynków, - zaopatrzenie w ciepło i energię i produkcja
energii,  -  gospodarka  odpadami.  Posiadanie  planu  jest  warunkiem
koniecznym  uzyskania  dofinansowania  dla  późniejszych  działań
inwestycyjnych w tej dziedzinie. Plany gospodarki niskoemisyjnej mają m.in.
przyczynić  się  do  osiągnięcia  celów  określonych  w  pakiecie  klimatyczno-
energetycznym  do  roku  2020,  tj.:  redukcji  emisji  gazów  cieplarnianych,
zwiększenia  udziału  energii  pochodzącej  z  źródeł  odnawialnych,  redukcji
zużycia  energii  finalnej,  co  ma zostać  zrealizowane  poprzez  podniesienie
efektywności  energetycznej,  a  także  do  poprawy  jakości  powietrza  na
obszarach,  na  których  odnotowano  przekroczenia  jakości  poziomów
dopuszczalnych stężeń w powietrzu i realizowane są programy (naprawcze)
ochrony  powietrza  (POP)  oraz  plany  działań  krótkoterminowych  (PDK).
Zaplanowanie w budżecie bieżącego roku środków w wysokości 160 000 zł
pozwoli  na  uruchomienie  procedury  przetargowej  na  opracowanie  planu.
Jednocześnie  będziemy  podejmować  działania  w  kierunku  uzyskania
dofinansowania  ze  środków Narodowego,  bądź  Wojewódzkiego  Funduszu
Ochrony Środowiska.  W przypadku  pozyskania  dofinansowania  nadwyżka
środków własnych zostanie oddana do dyspozycji Skarbnika Miasta. 



Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Miejskiej
Pabianice na lata 2015-2021-proj. Nr 7.(Zał.nr 7) Aktualizacja WPF na lata
2015-2021 stanowi  obowiązek  ustawowy,  a  przygotowany projekt  uchwały
jest konsekwencją wydanych Zarządzeń oraz złożonych projektów Uchwał na
sesję w m-cu maju. Szczegółowe wyjaśnienie zmian obrazuje załącznik nr 3 -
„Objaśnienia przyjętych wartości do WPF Gminy Miejskiej Pabianice”.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Ad.4.
Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  poinformował,  że  członkowie
Komisji otrzymali do wiadomości:
- informacja ZGM o zawartych umowach w okresie od 1 stycznia 2015r. do 31
marca 20154r. (Zał. Nr 8);
- informacja Prezydenta Miasta dot. wysokości udzielonych ulg za I kwartał
2015r.(Zał.nr 9)
Zaproponował następne posiedzenie Komisji w dniu 26.05.br. o godz. 14.00
w celu zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu miasta Pabianic za
rok 2014.

Zał. nr 10 – nagranie audio z obrad na płycie CD.

Na tym posiedzenie zamknięto. 

Obrady zakończono o godz. 14.40

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokółowała:                                  Posiedzeniu przewodniczył:

    AGNIESZKA MICHEL                                       TADEUSZ FELIKSIŃSKI


